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Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag 31. august kl. 
18.00-20.00 
12. august 2021 

— 

Møde dato 

31. august 2021 

Mødested 

Alminde-Viuf Fællesskole 

Møde tidspunkt 

Kl. 18.00 – 20.00 

Møde nr. 

1 

Mødeleder  

Majken Åberg 

Afbud til 

srsto@kolding.dk 

Deltagere 

Trine Strandmark, Majken Åberg, Karina D´Souza, Thomas Jensen, Mette Schulz, Mogens Breinholdt-

Storm, Karina Bramming, Tanja Grau Larsen, Maria Nøjsen og Søren Storm 

Afbud: Karina, Mette 

Bemærkninger 

 

 

 

 

Dagsorden 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagorden er godkendt. 

 

2. Oplæg om deltagelse i Erasmus+ - iBuildIT -  v/lærer Gitte Alstrup 30 min 

Vi har fokus på at skabe en god sammenhængende evidensbaseret undervisning med fokus på at 

udvikle det enkelte barn, hvor det er, både de fagligt svage og de fagligt stærke. 

 

3. Nyt fra 15 min 

a. Skolebestyrelsesformanden 

Skoleleder og bestyrelsesformand har mødtes og kigget på årshjul. Det er blevet drøftet, 

hvordan vi kan forberede os på arbejdsgangen inden kommende møde ift hvad det er, vi skal 

arbejde med. Der er blevet kigget på, hvordan vi kan systematisere arbejdet i form af tilsyns-

skemaer.  

Der er brugernævnsmøde d. 13.9.21 kl. 18-20. Vi afventer dagsorden, og hvem der skal 

deltage. Der er brugernævnsmøder d. 29. november 19-21, 7. marts 19-21, d. 30. maj 18-20. 

D. 19-20. november holder Skole og Forældre landsmøde. Der er fokus på princippernes og 

tilsynets betydning. Formand og næstformand er interesserede i at deltage.  

b. Elevrådet  



 

 

 

— 

Side 2 

Elevrådet er valgt og sidder med ved næste skolebestyrelsesmøde.  

c. Skolelederen 

Det har været en god opstart, og det har været dejligt at vende tilbage til skemaer – både for 

børn og voksne. Det er rart med forudsigelighed. 

Vi har haft to corona-tilfælde siden sommerferien. Vi er ved at have erfaring med 

kommunikation. I de pågældende klasser er der både fjernundervisning af de elever, der er 

hjemme og undervisning af de elever, der er i skole. Vi afventer retningslinjer ift. hvordan vi 

skal forholde os efter d. 10. september. 

Vi har taget imod 3 nyansatte. I går fik vi ansat naturfagslærer. Pædagogstillingen genopslås. 

 

4. Vedtagelse af årshjul 5 min v/Søren Storm 

Til beslutning 

Siden sidste møde har Trine og skoleleder fordelt mødedagene på lige/ulige uger med rullende 

dage. Indholdet har vi forsøgt at fordele så godt som muligt. 

Forslag om, at politik omkring lektiecafé skal på ved næste møde. 

Årshjulet er vedtaget. 

 

5. Information om ny-organisering af skolens ressourcecenter 20 min v/Maria Nøjsen og Søren 

Storm 

Til orientering til skolebestyrelsen. 

 

6. Høringssvar ændring af skolebus 20 min v/alle 

Til drøftelse og beslutning 

Det foreslås, at rute 534 ikke længere betjener Hedevej. Der bor ingen befordringsberettigede 

skoleelever på Hedevej på nuværende tidspunkt, og der sker langt fra daglige rejser til og fra den 

berørte strækning.  

Der er tale om, at en lille lomme af ruten afkortes for at spare minutter. Søren kommer med en 

oversigt over de elever, som er berettiget til transport. Lige nu er der ikke nogle elever, som har 

brug for denne transport. 

Vi godkender forslaget om, at ruten ændres med forudsætning om, at busselskabet kan ændre 

det hvis behovene ændres. 

 

7. Høringssvar ferieplan 10 min v/alle 

Til drøftelse og beslutning 

Ferieplanen blev godkendt, men med bemærkning om, at forældre med børn, der skal starte i 

GLO pr. 1. april står uden pasningsmulighed, da der ikke er behovsåbent i SFO på skolen de tre 

dage op til påske. 

 

8. Fordeling af skolebestyrelsesmedlemmer til forældremøder 20 min v/alle 

Til drøftelse 

 

Hvordan vil vi hverve medlemmer: 
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Side 3 

Vi skal have valg i foråret. Vi reklamerer på 7. årg til forældremødet i næste uge (Karina 

D´Souza). 

En gang inden efterårsferien laves et skriv til forældrene omkring, at der er valg i foråret (Tanja og 

Majken). Formand og næstformand laver skriv til Aula inden jul. 

Til forældremødet i januar i 6. klasse for Vester Nebel skole reklamerer vi for skolebestyrelsen. 


